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Abstract (en)
Device comprising a stop (5) and a heel piece (6) which are independent of each other, of the type comprising two blocks (3, 4) fastened onto the
ski and serving for the mounting, respectively, of the stop and of the heel piece of the binding. According to the invention, this device comprises
inextensible linking means (8) between the two blocks (3, 4), that is to say preventing the two blocks from moving apart while enabling them to be
brought closer together. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dispositif comprenant une butée (5) et une talonnière (6) indépendantes l'une de l'autre, du type comprenant deux cales (3, 4) fixées sur le ski et
servant au montage respectivement de la butée et de la talonnière de la fixation. Selon l'invention, ce dispositif comprend des moyens de liaison
inextensible (8) entre les deux cales (3, 4), c'est-à-dire empêchant l'écartement des deux cales, tout en permettant un rapprochement de celles-ci.
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